



Byklestigen er en gammel sti over fjellet 4-5 km sør for Bykle sentrum. Den er nevnt for første gang i 1770, og var fram til 1879 den eneste veien til og fra Bykle fra sør. Den er ca. 1 km lang (én vei), går opp fjellsiden og var svært farefull å gå i gamle dager. I dag er Byklestigen restaurert og går delvis i trapper. Det finnes illustrerte informasjonsskilt underveis, og severdigheten står skiltet fra RV 9. Anbefalt parkering i nordlig ende. Byklestigen er åpen hele året, men anbefales ikke når det er snø og is. Turen tar ca. 45 minutter.



Byklestigen is an old path up the hillside 4-5 km south of central Bykle. The path was first mentioned in sources from 1770, and until 1879, it was the only route connecting the northernmost part of Setesdal with the south. In the old days, travelling the path was a risky and difficult endeavour. Today, this 1-kilometre path has been restored, complete with information boards. Recommended parking at the northern end. The path is open all year round, but is not recommended during the winter season. The walk takes about 45 minutes.



Der Byklestigen ist ein alter Weg über das Gebirge, 4-5 km südlich vom Bykle Zentrum. Dieser Pfad, in historischen Dokumenten erstmals um 1770 erwähnt, war bis 1879 die einzigste Verbindung von Bykle zum südlichen Setesdal. In alten Zeiten war es sehr gefährliche ca. 1 km lange Passage über den steilen Bergrücken. Der Pfad wurde nach einigen Jahren der Vergessenheit restauriert und Informationstafeln erzählen heute von seiner Geschichte. An der Straße RV 9 befindet sich eine Informationstafel der Sehenswürdigkeit. Empfohlener parkplatz am nördlichen ende. Er ist das gesamte Jahr geöffnet. Bei Schnee und Eis empfiehlt sich die ca. 45 Minuten lange Tour jedoch nicht.

START

4-5 km sør for Bykle sentrum
4-5 km south of central Bykle
4-5 km südlich vom Bykle Zentrum

WGS84

59.325712, 7.321191

TIDSBRUK / DURATION / DAUER

ca 45 min.

LENGDE / LENGTH / LÄNGE

1,8 km rundtur / round trip / Rundweg

MERKING / MARKING / MARKIERUNG

Infoskilt / Signposts / Infoschilder

BÅNDTVANG / LEASH PERIOD / LEINENZWANG

1. April – 15. Oktober

SPORLØS FERDSEL

Naturen i Bykle er enestående og nytes best uten søppel. Vær nøye med å ta med deg din egen søppel, slik at de som kommer etter deg også får gleden av å oppleve den flotte naturen.

Den enkelte turgåer har ansvar for egen sikkerhet.

LEAVE NO TRACE BEHIND

The nature in Bykle is unique and magnificent. Do the environment a favour and take the rubbish with you, for the benefit of other hikers.

Each hiker is responsible for his/her own safety.

WANDERN OHNE SPUREN ZU HINTERLASSEN

Genießen Sie Bykles einzigartige Natur, frei von Müll. Bitte hinterlassen Sie keinen Abfall damit später andere auch diese schöne Landschaft so erleben können.

Sie sind für Ihre eigene Sicherheit verantwortlich.



UTGIVER:
Visit Setesdal
setesdal.com
post@setesdal.com



Byklestigen

